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Protokoll 2024-04-17 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter; 
Evy Möller (SPF) 
Anja Heinonen (PRO) 
Sievert Balkeståhl (PRO) 
Mats Hellberg (SPF) 
Åke Stöckel (SPF) 
Eddie Bervelin (PRO) 
Kristina Friberg (SPF) 
Yvonne Zettergren (SPF) 
Karin Baad (PRO) 
 

Närvarande tjänstemän: 
Victoria Callenmark, Stadsdelsdirektör Järva stadsdelsförvaltning 
Ingrid Brännström, Avdelningschef  
Venos Taki Verksamhetsutvecklare, utvecklingsenheten 

Justerare: 
Mats Hellberg 
Sievert Balkesthål 
 
Protokoll justerat 2024-04-18 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Val av justerare 
 
Mats Hellberg 
Sievert Balkesthål 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 2024-04-17. 

 
4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner föregående protokoll och lägger dessa till 
protokoll. 
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5. Information från förvaltningen 

Victoria Callenmark, stadsdelsdirektör Järva stadsdelsförvaltning:  

 Rådet är en viktig rådgivande roll till Järva stadsdelsnämnd. 
Rik förvaltning. Viktigt att stadsdelsförvaltning upplevs som 
tillgängliga för alla medborgare och för de vi är till för.  

 Nya socialtjänstlagen kommer innebära ett mer 
förebyggande arbete och icke biståndsbedömda insatser.  
Synpunkter ifrån medborgare kommer att vara viktigt i detta 
arbete. 

 Ambitionen är att stadsdelen ska ha fler öppna 
mötesplatser i närområdet där målgruppen finns. Vikten av 
att bryta en ofrivillig isolering.  

 Äldrevänlig stad handlar om att alla stadens verksamheter 
och service ska vara anpassade i den yttre och inre miljön. 
Trygghetsvandringar och tillgänglighetsinventeringar 
genomförs. Trygghetsvandringar och tillgänglighetsvandring 
för våren och hösten 2024 finns. Spånga och 
Spångaföretagarförening har trygghetsinventering. Inbjudan 
och tider skickas ut till rådet av rådssekreterare. 

 Förvaltningen är intresserade av pensionärsrådet 
synpunkter.  
 
Rådet lyfter följande, 
Spånga By – möjlighet att få detta område mer levande.  
Rinkeby torg – för lite skugga vid parkbänkarna och trasiga 
stenplattor. Dialog finns om detta med olika instanser. 
Kommunikationerna inom stadsdelen där man kan nyttja 
bussturer mellan stadsdelsområdena för att kunna ta sig 
mellan olika aktiviteter.  

Information ifrån avdelningschef: 

 Alternativ lokal till Mötesplatsen Blå huset undersöks och 
förvaltningen återkommer. 

 Ambitionen är att ha fler medborgardialoger. Det senaste i 
AkallaBy var uppskattat. 

 Förvaltningen förbereder öppnandet av en mötesplats i 
Akalla-By i mitten av maj. Maria Wenderlöf som är 
enhetschef är med i planeringen av öppnandet och kommer 
att ha ansvar över den mötesplatsen. 

 Äldreomsorgens årsrapport 2023 är klar och förvaltningen 
återkommer med en presentation av vad som framkommit. 
Önskemål från rådet att få rapporten i tryckt format. 
Förvaltningen beställer dessa. 

 1,2 miljoner har tilldelats Järva stadsdelsförvaltning 
avseende matlyftet.  
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 Äldreomsorgslyftet, statlig finanseriade pengar för att satsa 
och utbilda personal inom vård och omsorg. 110 miljoner 
har staden fått och hanteras centralt och det finns goda 
möjligheter att vidareutbilda personal och där 
vikarietäckning ges.  

 Handlingsplan för God och Nära vård är beslutad och 
presentation kommer att ges.  

 Socialstyrelsens enkät Vad tycker äldre om äldreomsorgen 
svarstid senast 26 maj i pappersform eller 27 maj digital 
form.  

 Stockholms stads sida Senior i Stockholm, ger en god 
överblick över bland annat program och aktiviteter samt 
stadens olika mötesplatser. Här finns även annan matnyttig 
information för seniorer 
Senior - Stockholms stad 

 Bedrägeribrott mot äldre fortsätter och vi behöver vara 
uppmärksamma på olika varianter till försök. En grundregel 
är att aldrig på någon annans uppmaning gå in på Bankid 
och flytta pengar.   

 
6. Protokoll från KPR 

Se tidigare utskick mejl 2024-03-14. Tagit emot och läggs till 
handlingar. 
Samverkansmöte 3 juni KPR. Åke, Kristina och Sievert ifrån 
rådet deltar. 

7. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 

 

8. Övriga frågor 

 Lokalfrågor: Mötestider och lokal för rådsmöten ses över 
och förslag kommer att skickas till rådet. 
Gällande mötesplatserna ska dessa användas för 
verksamheternas aktiviteter. 

 Arvode: Rådets sekreterare ser över vad som hänt. 
 Senior Stockholm: Pensionärsorganisationen SPF har tagit 

del av hemsidan, Senior Stockholm. 
 Årsrapport 2023: Kommer att delas ut i tryckt i exemplar. 

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 

Nästa möte 15 maj klockan 10-12. Återkommer om var mötet 
hålls. 

10. Bilagor till protokollet 
 

https://senior.stockholm/
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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